

**UBS AG**Uetlibergstrasse 231  
CH-8070 Zurich  
SwitzerlandPhone +41 (0)44 333 33 98  
Fax +41 (0)44 333 84 03  
www.ubs.comDocumentation & Issuance Services, VTPD 5  
Halil Yeniavci  
halil.yeniavci@ubs.com**To / An:**Holders of issued Complex Products /  
Inhaber der emittierten Komplexen Produkte

19 March 2025

**Kündigungsmittelung gemäss Ziffer 9 (Mitteilungen) der Emissionsbedingungen in Bezug auf das in der nachstehenden Tabelle aufgeführte Produkt (das Produkt)  
Notice of termination pursuant to section 9 (Notices) of the Terms and Conditions in respect of the product specified in the table below (the Product)****Termination of the Products**

Due to the Delisting in shares of Varta AG on the Xetra as of the close of trading on 11 March 2025, UBS AG hereby terminates the Product in accordance with section 5 (*Adjustments, Determinations and Extraordinary Termination*) of the Terms and Conditions of the Product and will redeem the Product at the Unscheduled Termination Amount.

The Product will be redeemed on the day listed in the table below at the Unscheduled Termination Amount specified in the table below.

Unless otherwise defined in this notice, all capitalised terms have the meanings given to them in the Terms and Conditions of the Product.

**Kündigung der Produkte**

Auf Grund der Einstellung der Börsennotierung in Aktien der Varta AG an der Xetra zum Handelschluss 11. März 2025 kündigt die UBS AG hiermit die Produkte gemäss Ziffer 5 (*Anpassungen, Feststellungen und Ausserordentliche Kündigung*) der Emissionsbedingungen des Produkts und wird das Produkt zum Ausserplanmässigen Kündigungsbetrag zurückzahlen.

Das Produkt wird am in der nachstehenden Tabelle aufgeführten Tag zum in der nachstehenden Tabelle aufgeführten Ausserplanmässigen Kündigungsbetrag zurückgezahlt.

Sofern in dieser Mitteilung nicht anders definiert, haben alle grossgeschriebenen Begriffe die ihnen in den Emissionsbedingungen des entsprechenden Produkts zugewiesene Bedeutung.

<b>Valor</b>	<b>Date of early redemption / Vorzeitiger Rückzahlungstag</b>	<b>Unscheduled Termination Amount (including accrued Interest and Premium) / Ausserplanmässiger Kündigungsbetrag (einschliesslich aufgelaufener Zinsen und Prämien)</b>	<b>Name of Product / Name des Produkts</b>
56566163	26.03.2025	11.971%	<b>CS Zinsfix Express Airbag Varta AG 10/2020 bis 10/2026</b>

Yours sincerely / Freundliche Grüsse,

UBS AG

Halil Yeniavci  
Executive DirectorGloria Abegg  
Associate Director